
ZAPISNIK 
6. izredne seje Senata Medicinske fakultete Univerze v Mariboru, z dne 05. 01. 2012 

 
 
Prisotni člani Senata Medicinske fakultete Univerze v Mariboru: 
Red. prof. dr. Radovan Hojs, red. prof. dr. Željko Knez, red. prof. dr. Milan Brumen, izr. 
prof. dr. Anton Crnjac,  red. prof. dr. Radovan Hojs, red. prof. dr. Breda Pečovnik Balon, 
red. prof. dr. Dušanka Mičetić-Turk, izr. prof. dr. Kazimir Miksić,  red. prof. dr. Iztok Takač, 
prof. dr. Alojz Gregorič, Ana Žvižej, Rok Hržič, Nina Pivec . 
 
Odsotni člani Senata Medicinske fakultete Univerze v Mariboru:  
Red. prof. dr. Nadja Kokalj Vokač, red. prof. dr. Jože Drinovec, izr. prof. dr. Blanka Kores 
Plesničar, Gregor Moleh. 
 
 
Ostali prisotni: 
Red. prof. dr. Dušica Pahor, izr. prof. dr. Pavel Skok, doc. dr. Bogdan Čizmarević, red. prof. 
dr. Ivan Krajnc, Saša Kos, Vesna Krajnc, Jelka Rakun in Boštjan Križ. 

 

V. d. dekan  red. prof. dr. Radovan Hojs je pozdravil prisotne in predlagal v potrditev dnevni 
red 6. izredne seje Senata Medicinske fakultete Univerze v Mariboru: 
 

1. Seznanitev članov Senata MF UM s Poročilom o delu na projektu 
Univerzitetni športno-medicinski center Fontana; red. prof. dr. Ivan Krajnc, 
dr. med. 

2. Program dela za leto 2012 
3. Finančni načrt za leto 2012 
4. Razno. 

 
Navzoči so soglasno potrdili dnevni red 6.  Izredne seje Senata Medicinske fakultete Univerze 
v Mariboru. 

Ad 1. 
 

Red. prof. dr. Ivan Krajnc je predstavil Poročilo o delu na projektu Univerzitetni športno-
medicinski center Fontana. 
 
Red. prof. dr. Radovan Hojs je po podanem poročilu iz strani red. prof. dr. Ivana Krajnca 

povedal, da je red. prof. dr. Ivan Krajnc predstavil Poročilo o delu na projektu 
Univerzitetni športno-medicinski center Fontana tudi na 15 izredni seji Poslovodnega 
odbora Medicinske fakultete UM dne 04. 01. 2012, kjer je sta bila sprejeta dva sklepa, in 
sicer: 
SKLEP 2: 
Poslovodni odbor Medicinske fakultete Univerze v Mariboru: 

- ugotavlja, da se je seznanil s poročilom o delu na projektu »Univerzitetni športno-
medicinski center«, ki ga je dne 04. 01. 2012 predstavil red. prof. dr. Ivan Krajnc, 
dr. med., ter ugotavlja, da je navedeni projekt posebnega razvojnega pomena za 
razvoj Medicinske fakultete Univerze v Mariboru in prav tako se je seznanil z vsemi 
izplačili, vezanimi na ta projekt, 

- nadalje ugotavlja, da so opravljena izplačila primerna,  glede na opravljeno delo za 
strokovni  elaborat in potrebna opravila za  izvedbo projekta ter z njimi soglaša, 

- ugotavlja še, da so bila sredstva, iz katerih je fakulteta plačala dela na projektu, 
ustvarjena iz neproračunskih virov z dejavnostjo fakultete  na trgu. 



 
SKLEP 3: 
Poslovodni odbor Medicinske fakultete ugotavlja, da glede na predloženo dokumentacijo, 
posebej pa upoštevaje dejstvo, da je  med Medicinsko fakulteto in med Uniservisom d.o.o. 
sklenjena posebna pogodba, ki ima status t.i. »in-house« pogodbe, je vodstvo Medicinske 
fakultete ravnalo v skladu s sistemom, ki ga je vzpostavila Univerza v Mariboru, potrdil pa 
tudi Upravni odbor Univerze v Mariboru, zato je vodstvo Medicinske fakultete pri podpisu 
pogodbenih obveznosti ravnalo v skladu s pravili Univerze v Mariboru.  Skladno z navedenim, 
Poslovodni odbor Medicinske fakultete Univerze v Mariboru tudi soglaša z izvedbo 
financiranja projekta, kot je bilo realizirano preko Uni-servis d.o.o. 
 
Red. prof. dr. Željko Knez je povedal, da je že na decembrski seji Senata Medicinske 
fakultete pojasnil v zvezi z navedeno problematiko svoje stališče in da je  deskriditacija 
red. prof. dr. Ivana Krajnca in Medicinske fakultete UM iz strani rektorja napačna. Zadeve 
bi se morale vedno urejati le znotraj univerze. 
 
V. d. dekan red. prof. dr. Radovan Hojs je predlagal na glasovanje ali je lahko navzoč red. 
prof. dr. Ivan Krajnc pri obravnavi točke.  
 
Senat Medicinske fakultete Univerze v Mariboru je soglasno sprejel naslednji sklep: 
 
SKLEP 0: 
Senat Medicinske fakultete Univerze v Mariboru soglaša s prisotnostjo na 6 izredni seji 
red. prof. dr. Ivana Krajnca pri obravnavi problematike 1 točke. 
 
Izr. prof. dr. Anton Crnjac je povedal, da glede na dekanov odstop je po podaji poročila v 
zvezi s tem sedaj slika jasna, vprašanje je obstoj Medicinske fakultete znotraj Univerze v 
Mariboru. Stališče in vse kar je bilo povedano oz. predstavljeno, ni nič spornega, kar je prof. 
dr. Ivan Krajnc počel. Hkrati je pojasnil, da glede na svoje pomisleke na decembrski seji 
Senata Medicinske fakultete UM, ima red. prof. dr. Ivan Krajnc iz njegove strani vso podporo. 
 
Prof. dr. Alojz Gregorič je povedal, da brez red. prof.dr. Ivana Krajnca ne bi bilo Medicinske 
fakultete in da gre, glede na sedanje dogajanje za diskvalifikacijo in da bi morali red. prof. 
dr. Ivana Krajnca podpreti. 
 
Red. prof.dr. Dušanka Mičetić Turk, je povedala, da gre v konkretnem primeru za 
diskreditacijo osebe, ki je zaslužen , da je Medicinska fakulteta nastala. Dodala je še, da 
pri delovanju red. prof. dr. Ivana Krajnca sama ne vidi nič spornega in da gre v konkretni 
zadevi za spletkarjenja. 
 
Red. prof. dr. Iztok Takač je povedal, da soglaša z mnenji predhodnikov in da podpira red. 
prof. dr. Ivana Krajnca ter upa, da bi red. prof. dr. Ivan Krajnc ponovno kandidiral za dekana 
Medicinske fakultete UM. 
 
Red. prof. dr. Breda Pečovnik Balon je povedala, da se pridružuje mnenjem predhodnikov 
in da upa, da se bo dala zadeva popraviti glede odstopa red. prof. dr. Ivana Krajnca. 
 
Doc. dr. Bogdan Čizmarević je povedal, da je v zadevi šlo za takratno delovanje Univerze v  
Mariboru, saj zadevo poznam kot član Upravnega odbora Univerze v Mariboru. Dodal je še, 
da se pridružuje mnenju red. prof. dr. Iztoka Takača, da bi naj bila pomiritev med univerzo, 
ter da bi Akademski zbor Medicinske fakultete UM podprl red. prof.dr. Ivana Krajnca kot 
novega kandidata za dekana Medicinske fakultete UM. 
 



Nina Pivec je dodala, da ima red. prof. dr. Ivan Krajnc podporo tudi pri študentih, v primeu 
ponovnega kandidiranja za dekana Medicinske fakultete UM. 
 
Red. prof. dr. Željko Knez je še povedal, da v kolikor bi Akademski zbor Medicinske fakultete 
podpiral red. prof. dr. Ivana Krajnca in hkrati senata fakultete, da rektor univerze verjetno 
ne bi odrekel podpore. 
 
Izr. prof.dr. Kazimir Miksić je povedal, da je že od začetka bil mnenja v zvezi z navedeno 
problematiko kot je bila predstavljena. 
 
Izr. prof. dr. Pavel Skok se je zahvalil red. prof. dr. Ivanu Krajncu, da je podal poročilo o 
zadevi, in dodal, da je žal prehitro sprejel odločitev brez predhodnega posvetovanja. Dodal 
je še, da je potrebno najti razumno rešitev z univerzo. 
 
V zvezi z navedeno problematiko je Senat Medicinske fakultete Univerze v Mariboru soglasno 
sprejel  
 

SKLEP 1: 
Senat Medicinske fakultete Univerze v Mariboru se je seznanil s poročilom o delu 
na projektu Univerzitetni športno-medicinski center Maribor, ki ga je predstavil 
red.prof.dr. Ivan Krajnc, dr.med., dne 5.1.2012 na Senatu MF UM in z njim 
soglaša. 
 
SKLEP 2: 
Senat Medicinske  fakultete Univerze v Mariboru  ugotavlja, da je bil predhodno  
seznanjen s projektom Univerzitetni športni medicinski center, ki pomeni enega 
izmed pomembnih razvojnih projektov Medicinske fakultete in soglaša s tem, da 
Medicinska fakulteta UM zagotavlja izvedbo tega projekta, kar vključuje tudi 
zagotavljanje potrebnih finančnih sredstev tudi v prihodnje, ker ima navedeni  
projekt velik razvojni potencial v smislu razvoja Medicinske fakultete. 
 
SKLEP 3: 
Senat Medicinske fakultete Univerze v Mariboru  se je seznanil z Revizijskim 
poročilom o notranji reviziji računovodskih izkazov članice Univerze v Mariboru 
za leto 2009, kjer izhaja iz strani 51, ugotovitev ABC revizije, d.o.o.: »Pri 
pregledu avtorskih pogodb nismo zaznali nepravilnosti.« 
 
SKLEP 4: 
Senat Medicinske fakultete Univerze v Mariboru ugotavlja, da je bilo poslovanje 
Medicinske fakultete legitimno in v skladu s prakso, ki je bilo takrat veljavno 
glede postopkov na Univerzi v Mariboru. 

 

SKLEP 5: 

Senat Medicinske fakultete Univerze v Mariboru obžaluje, da je prof. dr. Ivan 
Krajnc, dr. med. podal odstopno izjavo iz funkcije dekana Medicinske fakultete 
Univerze v Mariboru. 
 
SKLEP 6: 
Senat Medicinske fakultete Univerze v Mariboru predlaga prof. dr. Ivanu Krajncu, 
da ponovno kandidira za dekana Medicinske fakultete Univerze v Mariboru. 
 



SKLEP 7: 
Senat Medicinske fakultete Univerze v Mariboru predlaga, da se s Poročilom o 
delu na projektu Univerzitetni športno-medicinski center Fontana seznani 
Akademski zbor Medicinske fakultete Univerze v Mariboru.   
 

Ad 2. 
 
V. d. dekan red. prof. dr. Radovan Hojs, je predstavil članom Senata Medicinske fakultete 
Univerze v Mariboru Program dela za Medicinsko fakulteto Univerze v Mariboru za leto 2012. 
 
Senat Medicinske fakultete Univerze v Mariboru je soglasno sprejel 
 

SKLEP 8: 
Senat Medicinske fakultete Univerze v Mariboru potrjuje Program dela za 
Medicinsko fakulteto Univerze v Mariboru za leto 2012 . 
 

Ad 3 
 

V. d. dekan red. prof. dr. Radovan Hojs, je predstavil članom Senata Medicinske fakultete 
Univerze v Mariboru Finančni načrt za Medicinsko fakulteto Univerze v Mariboru za leto 2012. 
 
Senat Medicinske fakultete Univerze v Mariboru je soglasno sprejel  
 

SKLEP 9: 
Senat Medicinske fakultete Univerze v Mariboru potrjuje Finančni načrt za 
Medicinsko fakulteto Univerze v Mariboru za leto 2012 . 
 

Ad 4 
 

Jelka Rakun je pod točko razno predstavila potrebo pri izvedbi pedagoškega procesa in 
posledično po sklenitvi dopolnilnega delovnega razmerja z red. prof. dr. Ivanom Krajncem 
na Medicinski fakulteti UM. 
 
Senat Medicinske fakultete Univerze v Mariboru je soglasno sprejel 
 

SKLEP 10: 
Senat Medicinske fakultete Univerze v Mariboru soglaša sklenitev dopolnilnega 
delovnega razmerja s prof. dr. Ivanom Krajncem, dr. med. za izvedbo 
pedagoškega dela na Medicinski fakulteti Univerze v Mariboru. 
 
 
 
Zapisala:                                                                                   v. d. dekan 
Jelka Rakun, univ.dipl.prav.                                          red. prof. dr. Radovan Hojs, dr. 
med. 
 
 
Maribor,  05. 01. 2012 

 


